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ZÁPIS Z 6. ZASEDÁNÍ 

DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2022 
konaného dne 13. září 2022 v 15.00 hod. 

ve Žďáře nad Metují 

 
 

Přítomní členové: Ing. Jiří Beran, Ing. Milan Šrůtek, Blanka Klímová, Vladislav Friml, 

Ing. Jiří Krtička, Josef Cibulka, Mgr. Miroslav Maroul, Pavel Šubíř 

 

Omluvení členové:  - 

 

Hosté:  Mgr. David Hauschke, Ing. Mgr. Pavel Rejchrt, Mgr. Jiří Škop, Jana 

Hlaváčková, Luboš Binar, Monika Hrnčířová, Jana Ticháčková, 

František Dostál, Ivo Šulc, Ing. Pavel Pohner, Lenka Rutarová, Milan 

Hanousek 

 

Zapisovatel : Jana Košová 

 

Ověřovatel:   Pavel Šubíř 

 

 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 

 

Navržený ověřovatel: Pavel Šubíř 

  

Usnesení č.01/06/2022 

 

Výbor DSO Policka schvaluje Pavla Šubíře ověřovatelem zápisu.  

 

 Pro:  7 Proti: 0   Zdržel se: 1 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Volba zapisovatele zápisu 

 

Navržený zapisovatel: Jana Košová 

 

Usnesení č.02/06/2022 

 

Výbor DSO Policka schvaluje Janu Košovou zapisovatelem.  

 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 
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PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Komunitní energetika – MAS  Stolové hory, z. s.  

3. Dotace – MAS Stolové hory, z. s.  

4. Financování Studie cyklodopravy na Policku 

5. Smlouva na fotografie do kalendáře 

6. Služební telefon 

7. Vyrovnání vlastních podílů a neuznatelných nákladů v projektu „VÝSADBA 

ZELENĚ V MIKROREGIONU POLICKO II“ 

8. Smlouva o nákladech bankovního úvěru 

9. Diskuze 

10. Závěr 

 

 

 

1) ZAHÁJENÍ 

Předseda Ing. Jiří Beran přivítal přítomné, a představil program. K programu nebylo 

připomínek. 

 

Usnesení č.03/06/2022 

 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program zasedání.  

 

 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2) KOMUNITNÍ ENERGETIKA – MAS STOLOVÉ HORY, Z.S. 

Slova se ujal pan Ing. Mgr. Pavel Rejchrt, který připomněl setkání, které se uskutečnilo 

dne 15. 7. 2022, požádal přítomné členy o zaslání Výpisu z usnesení – Pakt starostů a 

primátorů. Dále informoval o úspěšném získání dotace z programu Efekt v Suchém Dole.     

Předpokládá, že obdobné dotace budou následovat. Z tohoto důvodu oslovili p. Jana 

Landu, odborníka na energetiku, který přislíbil spolupráci na dotačních projektech, kde 

přispěje svými cennými zkušenostmi.  

p. Rejchrt nabízí možnost spolupráce na přípravě žádosti o dotace členům DSO Policka a 

navrhuje informační schůzku začátkem podzimu. V této době již bude vyhlášen zákon 

upravující energetické společenství.  

Termín setkání je předběžně dohodnutý na 1. 11. 2022 v 9:30 ve Velkém Poříčí. 

 

Mgr. David Hauschke upozornil na možnost získání dotace z operačního programu 

Zaměstnanost. Spoluúčast je 10%, 40% investice. Žádost je nutné podat do 21. 4. 2023. Cílem 

je podpora sociální práce, např. péče pro seniory, externí terénní služba, sociální pracovník, 

který by pomáhal  obcím se sociální prací na obcích. Dotace mzdových nákladů tohoto 

zaměstnance by byla po tři roky. 

 

Blanka Klímová: Já bych spíše uvítala zaměstnance vykonávajícího pečovatelskou 

službu než prostředníka. Aktuálně platíme pečovatelskou službu za dodání obědů naší 

občance. 

 

Vladislav Friml: Bylo by lepší využít tohoto pracovníka na půl úvazku jako sociálního 

pracovníka a na půl jako pečovatelskou službu. 
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Mgr. Miroslav Maroul: Pracovník je určen pouze pro vytipování nových občanů, kterým 

pečovatelská služba dosud neslouží. 

 

Vladislav Friml: Uvítal bych pracovníka, který by pomohl s vyplněním formulářů starým 

lidem. 

 

Ing. Mgr. Pavel Rejchrt: Tato služba není určena jen pro staré lidi. 

 

Josef Cibulka: Tuto službu již u nás v České Metuji supluje obecní úřad. Občanům rádi 

s vyplňováním formulářů pomůžeme. Pro nás služba tohoto zaměstnance nemá význam, ale 

byla by škoda tyto prostředky nečerpat. 

 

Mgr. Miroslav Maroul: Jak by tato osoba vykazovala svou práci? Mohl by mít na obci 

např. 1 hodinu v úředních hodinách? 

 

Ing. Jiří Beran: My již ve spolupráci se sociálním odborem o žádosti do tohoto programu 

uvažujeme, naším cílem je získat sociálního pracovníka, který by pomohl se sociální prací na 

Vašich obcích, kterou bychom měli vykonávat, ale při současném personálním obsazení 

tomuto závazku nejsme schopni dostát. Sociální práce není práce pečovatele, ale tento člověk 

dělá sociální šetření, spolupracuje se starostou pro místní znalost, řeší celkový stav daného 

člověka, jeho příspěvek na péči, formy pomoci, např. rozsah pomoci pečovatelské služby 

apod. 

Větší smysl vidím spíše v zapojení města než DSO.  

 

Výbor DSO Policka bere uvedené informace na vědomí. 

 

3) DOTACE – MAS STOLOVÉ HORY, Z.S. 

Ing. Jiří Beran informuje o finalizaci změny žádosti na zeleň. O proplacení dotace budeme 

moci požádat dle projektového manažera cca koncem tohoto týdne, ta bude proplacena ve 

dvou termínech s datumem předložení do 30. 9. 2022 a 1. 11. 2023.  

S dotčenými obcemi se musíme dohodnout na průběhu financování. 

 

U dotace na stánky byly předloženy všechny požadované přílohy k žádosti o její proplacení. 

Nyní probíhá jejich kontrola. Vyplacená dotace bude ponížena o 1 kus štítové plachty (5.790,- 

Kč bez DPH) a dopravu. Nebylo s nimi v žádosti ani v poptávce počítáno. 

 

Výbor DSO Policka bere uvedené informace na vědomí. 

 

4) FINANCOVÁNÍ STUDIE CYKLODOPRAVY NA POLICKU 

 

Usnesením č. 06/03/2021 bylo schváleno rozpočítat částku na financování Studie 

cyklodopravy na Policku (181.500,- Kč) dle počtu obyvatel. Tato částka bude podílově 

přefakturována na jednotlivé obce.  

 

Výbor DSO Policka bere uvedené informace na vědomí. 

 

5) SMLOUVY O DÍLO - FOTOGRAFIE DO KALENDÁŘE 

 

S dodavateli fotografií do kalendáře DSO Policka pro rok 2023 je potřeba uzavřít smlouvy o 

dílo. Cena jedné fotografie je stanovena na 100,- Kč/kus a bude použita k jednorázovému 

užití. 

Dodavatelé: p. Josef Tér 5 ks, p. Oldřich Jenka 41 ks, p. Miloš Kleiner 10 ks 
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Usnesení č.04/06/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje uzavření Smluv o dílo na zhotovení fotografií v digitální 

podobě, vhodných pro tisk kalendáře DSO Policka a pověřuje předsedu k podpisu. 

 

Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

6) SLUŽEBNÍ TELEFON 

  

Aktuální telefon pro DSO Policka je nevyužitý, nepoužívá se a zbytečně se za něj platí cca 

550,- Kč měsíčně. Navrhujeme tento tarif maximálně snížit, případně do odvolání zrušit. 

 

Usnesení č.05/06/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje snížení tarifu, případně zrušení telefonního čísla 725 577 026 

do odvolání.  

 

Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

7) VYROVNÁNÍ VLASTNÍCH PODÍLŮ A NEUZNATELNÝCH NÁKLADŮ 

V PROJEKTU  „VÝSADBA ZELENĚ V MIKROREGIONU POLICKO II“  

 

Výbor byl informován o konečných částkách, které je potřeba vyrovnat do 30. 11. 2022 mezi 

DSO Polickem a dotčenými obcemi, Bezděkovem nad Metují a Machovem, viz. níže.  

 

• Bezděkov nad Metují v celkové částce Kč 260.131,67  

(z toho vlastní podíl: Kč 131.714,43 a neuznatelné náklady: Kč 128.417,24) 

• Machov v celkové částce Kč 28.536,41 

(z toho vlastní podíl: Kč 16.763,11 a neuznatelné náklady: Kč 11.773,30) 

 

Usnesení č. 06/06/2022 

 

Výbor DSO Policka souhlasí s vyrovnáním vlastních podílů a neuznatelných nákladů 

v projektu „VÝSADBA ZELENĚ V MIKROREGIONU POLICKO II“ obcí Bezděkov nad 

Metují v celkové částce Kč 260.131.67 a obcí Machov v celkové částce: Kč 28.536,41 do 30. 

11. 2022. 

 

8) SMLOUVA O NÁKLADECH BANKOVNÍHO ÚVĚRU 

    

Obec Bezděkov nad Metují se zavazuje uhradit Dobrovolnému svazku obcí Policka veškeré 

náklady (např. řádné úroky, poplatky za bankovní služby dle sazebníku, příp. sankční 

poplatky) spojené s úvěrem č.: 35-2039881537/0100, poskytnutého na částku Kč 1.100.000,- 

výhradně k následujícímu účelu, a to předfinancování a spolufinancování projektu „ Výsadba 

zeleně v mikroregionu Policko II“ tak, aby bylo zamezeno jakémukoliv finančnímu podílení 

se DSO Policka na nákladech tohoto úvěru. 

 

Usneseni č. 07/06/2022 

 

Výbor DSO Policka souhlasí s podpisem Smlouvy o nákladech bankovního úvěru 

poskytnutého na financování projektu „Výsadba zeleně v mikroregionu Policko II s obcí 

Bezděkov nad Metují. 
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9) DISKUZE 

 

Ing. Jiří Beran nabídl možnost obměny stávající formy kalendáře na příští rok ze stolního na 

nástěnný, případně využít obě možnosti. 

Ing. Milan Šrůtek, Blanka Klímová, Ing. Jiří Krtička a Vladislav Friml preferují stolní 

kalendář. 

Josef Cibulka předpokládá, že příští rok si nechají vytisknout vlastní pro Českou Metuji, ale 

plánují z DSO Policka odebrat cca 10 kusů stolních kalendářů. 

 

Vladislav Friml poděkoval za spolupráci. 

 

 

10) ZÁVĚR 

 

Příští veřejné zasedání se uskuteční ve Suchém Dole. Termín bude upřesněn později. 

 

 

 Ing. Jiří Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání. 

 

 

 

Zapsala: Jana Košová 

               V Polici nad Metují 16. 9. 2022 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………..        …………………………………………... 

 Ing. Jiří Beran Pavel Šubíř 

 předseda svazku ověřovatel 


